
REFERAT STYREMØTE VINGELEN SAMEIE 16. APRIL 2024 

 
Sted: Sagmoen, Vingelen. Tid: kl 19.00-22.00. 

Til stede: Henning Lund (styreleder), Audun Urset, Ragnar Sollid, Ole Erik Engset, Helge Granli (vara 

hovedstyret). Einar Hilmarsen møtte som repr. fra utmarkslaget. Hege Hovd fra Rådhuset Vingelen 

deltok som sekretær. 

 

Sak 2024/3 Fordeling av arbeidsoppgaver 2024 

Vedtak: Henning tar ansvar for rypejakt, Ole Erik for reinsjakt, Audun for rein og økonomi, Ragnar 

hytter og fiske.  

 

Sak 2024/4 Økonomi 

• Hvilke oppgaver kan styret/styremedlemmer ta? 
• Gjennomgang budsjett, hvor kan vi spare inn penger? Se på muligheter i år, men også å jobbe 

med dette inn mot 2025 

Vedtak: Har begynt å se på muligheter for innsparing, vil se på mulige justeringer i budsjett for 2025.  

 

Sak 2024/5 Rypejakt 

 
• Det må varsles Tynset vestre om at vi har fredet Vola for rypejakt. 

• I hht ønske fra årsmøtet skal kontraktsmal for anbudsfelt rype legges ut på medlemsnettet. 

Dette er nå gjort. 

• Nye takseringslinjer for rype - burde absolutt hatt 1 linje til. 

I dag gås 28 km i Tangen. For å få gode nok estimater for terrenget burde det gås linjer på 

minimum 50 km i varierende terreng, ikke bare i de beste terrengene.  

 

Vedtak:  

Henning hører med Mona (Vekstra) hvem som er kontaktperson for Tynset vestre og videreformidler 

info til dem.  

Ønskelig å gå noen takseringslinjer i Gjera-området. Dette må i så fall avklares med sauhamnelaget. 

Det må også skrives avtale med sauhamnelaget i Bratthøa ang linjene på Tangen. Her er det ingen 

skriftlig avtale pr i dag. Henning lager utkast til avtale med hamnelagene. 

Må avtales med taksør at kontaktperson i respektive hamnelag skal kontaktes 2-3 dager i forkant av 

takseringen, for å få mulighet til å delta.  

Vil gå i dialog og sjekke ut mulig samarbeid med Magnillsjøan om taksering. 



Sak 2024/6 Overgangsavtaler reinsjakt 

 
Se på overgangsavtaler de siste dagene av reinsjakta. Innspill på årsmøtet at det var veldig mange folk 

i fjellet de siste dagene av jakta i fjor. 

Vi har gode overgangsavtaler som gir oss flere rein, ikke ønske om å endre disse. Viktig at den digitale 

nettløsningen der man melder inn overgang fungerer. Var noen tekniske utfordringer i fjor (avtalene 

lå under Tynset utmarksråd). Mulig å få lagt inn de digitale overgangene på sida til Forollhogna 

villreinområde istedenfor (https://www.hognareinen.no/)?  

Styret undersøker mulighetene før årets jakt. 

 

Sak 2024/7 Valginstruks 

 
Det kom innspill på årsmøtet - hvem kan sitte i sameiestyret, er det tillatt for ektefeller/samboere til 

rettighetshavere? 

Det står ingen ting i vedtektene om hvem som kan velges inn i styret. I Valginstruksen, pkt 4, står 

følgende: «Tillitsvalgte skal fortrinnsvis være sameiere. Kandidater som ikke er sameiere kan også 

foreslås til verv, men det skal da opplyses overfor årsmøtet at vedkommende ikke er sameier». 

Styret mener at dette temaet er tilstrekkelig presisert gjennom valginstruksen.  

 

Orienteringer 

 
Infoskriv 2024  

Må ferdigstilles i løpet av april! Henning sender ut fjorårets infoskriv til styret for redigering. 

 

Oppsyn 

• Scooterkjøring. Oppsynet tar over dette fra idrettslaget fra vinteren 24/25. Må søkes på nytt til 
statsforvalteren. Audun tar ansvar for å søke. 

• Arbeidsoppgaver - Er det utarbeidet instruks for oppsynet?  
Vanlige driftsoppgaver står spesifisert i årshjulet. Møte med oppsyn på våren før sesongen. Størst 
behov for instruks/vedlikeholdsplan for hytter. 
 

Hytter og fiske 

• Plan for ferdigstillelse av Bratthøvollen: Planen er å bli ferdig til 1. august 2024. 
 

• Må ila sommeren få utarbeidet et kostnadsoverslag for arbeid i 2025 iht handlingsplan. Oppsynet 
har laget en oversikt for hyttene mtp hva som må/bør gjøres, denne ligger ute på medlemsnettet. 
Ragnar har søkt om inngjerding Gjersjøhytta, oppsett av utedo Londalsvollen og utedo Bratthøa. 
 

• Vasking av hytter. Må se på tegning av ny avtale?  
Fjerne dagens «tak» på 10 timer for vask. Dette er spesielt aktuelt for Gjersjøen, der det er to 

https://www.hognareinen.no/


hytter. Hege formidler info om dette til vaskerne. Vaskeavtale/instruks legges ut på 
medlemsnettet. 
 

• Det er behov for å sette ut fisk i Rødtjønna, Fisktjønna og Butjønna. Det kjøpes inn åringer på 
Kvikne, settes ut i 2024. Ragnar ansvarlig.  
 

• Båt på Eventjønna: Båt er kjøpt inn, den vil fraktes inn i løpet av året. 

 

Henvendelse fra Arne Haugli ang sperregjerder 

• Videresending av tidligere mottatte brev, iht Arnes ønske på årsmøtet 
• Svarbrev til Arne Hauglis advokat Johnsrud & co AS 

Styret imøtekommer Arnes forespørsel på årsmøtet om å sende ut tilsendte brev med vedlegg til alle 
sameiere. Det må presiseres at dette gjøres etter ønske fra Arne Haugli. 
 
Styret har forfattet svarbrev som sendes til Johnsrud & co AS v/Åsmund Sørby Foshaug. 

 

Referent Hege Hovd 

17.04.24. 

 


